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Na vědomost
se dává...

V předvečer dne 8. května se přes 
nepřízeň počasí sešla skupina  převážně 
starších občanů u pomníku obětí obou 
světových válek na malém pietním aktu, 
aby vzpomněli 60. výročí ukončení druhé 
světové války a vítězství nad fašismem. 
Přetiskujeme krátký projev, který na tomto 
shromáždění přednesla starostka obce ing. 
Vladimíra Sýkorová.  

„Vážení spoluobčané! Sešli jsme se zde 
v předvečer zítřejšího významného dne, 
kdy se v celé naší republice podobně jako 
i v jiných zemích připomíná 60. výročí 
vítězství nad fašismem ve druhé světové 
válce. Tato válka byla  tou nejrozsáhlejší 
a vůbec nejhorší, jakou dosud lidstvo 
zažilo a šlo v ní doslova o bytí či nebytí 
našeho národa. Po šesti letech utrpení, bojů 
a zkázy přišlo tak vytoužené osvobození. 
Nespadlo shůry jako zázrak, ale bylo 
draze vykoupeno mnoha miliony lidských 
životů. Také osvobození naší vlasti nebylo 
bez obětí. Především sovětští vojáci vedou 
smutný primát nejenom v celkovém 
počtu padlých během celé války, ale i 
v počtu padlých na našem území. Byli 
to především oni, kteří přinesli našemu 
národu svobodu a za to jim patří velký 
dík. Poděkování patří rovněž americkým 
vojáků, kteří osvobozovali západní Čechy. 

Velké uznání patří i mnoha českým 

občanům, kteří bojovali proti Němcům 
v zahraničních armádách 
a v partyzánských oddílech nebo 
se zapojili do květnového povstání. 
Pomníčky rozseté po ulicích Prahy 
a dalších místech nám dodnes připomínají 
jejich statečnost. 

Neměli bychom také zapomínat 
na ty občany, kteří sice nebojovali 
se zbraní v ruce, ale aktivně působili  
v protifašistickém odboji a riskovali 
tím nejen svůj život, ale životy celých 
svých rodin. Mnozí z nich strávili řadu 
měsíců i let ve vězení. Jmenujme zde 
naše spoluobčany Josefa Jandu, Bedřicha 
Chalupného a Josefa Zátku, kteří byli 
již odsouzeni k smrti a vyvázli jen díky 
postupující spojenecké armádě. Řadu 
měsíců strávili ve vězení  František Franěk, 
Josef Hejl, Václav Chalupný, Vladimír 
Polívka, František Popek, Jan Rieger, Josef 
Šubrt a František Vítovský. Ti všichni se 
z vězení vrátili. Takové štěstí neměl Josef 
Kasalický, který útrapy vězení nepřežil. 
Vzpomeňme při této příležitosti i manželů 
Goldbergových, kteří nikomu neublížili, ale 
jen pro svůj židovský původ odešli z tohoto 
světa nedůstojně a po velkém utrpení. 

Od těchto smutných a tragických 
událostí nás dělí už šedesát let. Pamětníků 
války pomalu ubývá a mohla by vyvstat 

otázka, proč ještě po tak dlouhé době 
připomínat sice tragickou, ale již dávnou 
minulost. Vždyť žijeme rychle  a jen 
svou přítomností. Dnes mě zaujal nadpis 
novinového článku „Válka ? To je 
pro školáky už skoro pravěk“. Článek 
uváděl  některé až kuriózní neznalosti 
našich školáků  o druhé světové válce. 
Odpustila bych jim, kdyby nevěděli, jak 
šly jednotlivé bitvy za sebou, ale měli by 
vědět, proč vůbec a za jakých okolností 
válka vznikla a co vedlo ke vzniku 
ideologie nadřazenosti jednoho národa 
nad ostatními, „panské“ rasy nad rasami 
tzv. méněcennými. Co způsobilo, že z lidí 
se stávali tyrani a masoví vrazi 
a z jiných jejich oběti. Také by neměli 
ztrácet úctu k těm, kteří měli odvahu se  
proti zlu postavit. O těchto a podobných 
otázkách bychom měli s dětmi hovořit 
i v rodinách, aby nebyly lhostejné 
k projevům neofašismu a rasismu a až 
dorostou, aby nedovolily přerůst jim 
v podobnou tragédií, kterou lidstvo před 
šedesáti lety prožilo.“

Zpravodaj Obecního úřadu Máslovice
Ročník XI                              Číslo 3                 Červen 2005 

60. VÝROČÍ DNE 
OSVOBOZENÍ OD FAŠISMU 
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V minulých číslech zpravodaje jsme otiskli ze starých 
dokumentů dvě podání občanů, požadující urychlení 
výstavby obecního vodovodu. Dnes dáme slovo opozici 
tím, že budeme citovat ze stížnosti opozičních členů 
obecního zastupitelstva proti usnesení zastupitelstva 
o vypsání ofertního (nabídkového) řízení na výstavbu 
vodovodu ze dne  23. července 1931 adresovanou 
okresnímu úřadu. Praví se v něm mimo jiné toto: 

Ve schůzi obecního zastupitelstva v Máslovicích, 
konané dne 23. července 1931 bylo usneseno vypsati 
ofertní řízení na stavbu obecního vodovodu. Do tohoto 
usnesení podáváme v otevřené lhůtě stížnost a k jejímu 
podepření uvádíme: 

Z položek mimořádného rozpočtu na zamýšlenou 
stavbu vodovodu má obec zajištěno od subvencujících 
úřadů pouze 45 % celkového nákladu stavby. Z ostatních 
položek  nemá obec příslušné obnosy ještě zajištěny. 
Z výše uvedeného jest vidno, že obec nemá potřebné 
úhrady k zamýšlené stavbě vodovodu  a nemůže tedy 

vypisovati ofertní řízení na její provedení. 
Dle našeho skromného názoru obec máslovická 

i kdyby potřebnou úhradu měla, vodovod stavěti nemusí, 
neboť nedostatkem vody nijak netrpí. O vodu je v naší 
obci dostatečně postaráno a bylo by přímo šílenstvím 
v dnešní těžké době vrhati obec do nových dluhů, které by 
vzhledem k nepatrné daňové základně a stávajícímu dluhu 
neunesla. 

Žádáme proto: Okresní úřade, račiž naříkané usnesení 
obecního zastupitelstva v Máslovicích jako nezákonné 
zrušiti a vydati rozhodnutí, že ti členové obecního 
zastupitelstva, kteří přes naše upozornění pro vypsání 
ofertního řízení hlasovali, jsou povinni ručit za všechny 
škody, které obci jednáním jejich vznikly anebo ještě 
vzniknou..

Stížnosti, podepsané pěti opozičními členy obecního 
zastupitelstva, okresní úřad vyhověl a tak se stavba 
vodovodu opět o další měsíce a roky oddálila. 

                                                           (Dokončení příště)

Tímto tématem jsme se zabývali i v minulém čísle, ale 
odezva prakticky žádná. Nepořádek kolem kontejnerů 
na tříděný odpad byl již neúnosný, stejně jako prohřešky 
proti třídění. 

Zastupitelé obce se rozhodli vyhlásit na veřejné schůzi 
brigádu na úklid tohoto prostoru na první pátek v červnu. 
Vyhlásit rozhlasem se to již ale nestihlo, protože nás 
předběhla paní Milena Kejlová, která v sobotu prostor 
opravdu vzorně uklidila. Obecní zastupitelé jí za tuto 

pěknou iniciativu velmi děkují a doufají, že její práce 
nepřijde nazmar a že se podaří pořádek udržet. Jinak 
by muselo být po vzoru některých sousedních obcí  
využívání kontejnerů na tříděný odpad omezeno na 
předem určené termíny s dohledem pověřené osoby. 
Upozorňujeme zde i děti, které vybírají kontejnery na 
papír a pak je nechají dokořán otevřené,  takže do nich 
potom prší, aby to v žádném případě nedělaly. Je určitě 
lepší, obejít domácnosti a požádat o starý papír přímo. 

NAŠEMU VODOVODU JE 70 LET 
(2.POKRAČOVÁNÍ) 

Členové občanského sdružení Dolák zahájili letošní 
poměrně bohatou činnost výroční členskou schůzí, na 
které se hodnotila práce za rok 2004 a zároveň připravoval 
plán činnosti na první pololetí  roku  2005. Po tomto 
programu bylo podáváno vskutku originální občerstvení: 
pečená kachna s knedlíkem a zelím včetně výtečného 
kaldounu. Všichni účastníci byli velice spokojeni. Prý to 
bylo mňam mňam. Jakmile počasí dovolilo, byl u rybníka 
odstraněn spadlý strom, provedl se jarní úklid 
a bylo opraveno oplocení. Se souhlasem orgánu ochrany 

přírody byl pokácen velký strom na břehu rybníka. Po 
dlouhých úvahách jsme přistoupili k odpuštění rybníka 
a částečnému odbahnění bagrováním. Poslední akce 
byla naplánována na konec května, a to první rybářské 
závody na zahájení rybářské sezóny. Ty se konaly za 
nádherné atmosféry s pestrým občerstvením (vuřty na 
pivu, opékané špekáčky, uzené z vlastní udírny a mnoho 
dalších dobrot). Na závěr přání, aby naše další činnost 
byla minimálně tak dobrá jako dosud.

                                                                    V. Machačka

JAK ŽIJE „DOLÁK“? 

TŘÍDÍTE ODPAD DŮSLEDNĚ?
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Ve čtvrtek 26. května se konala veřejná schůze 
zastupitelstva obce. Sešli se všichni zastupitelé 
a deset občanů. 
■ Na schůzi byla podána zpráva o provedeném 
auditu hospodaření obce pracovnicí krajského 
úřadu, při kterém nebyly zjištěny žádné závady 
v hospodaření obecním majetkem. Zprávu doplnila 
paní Eva Hořánková za místní kontrolní a finanční 
výbor zprávou o provedených kontrolách účetních 
dokladů obce. Kromě několika drobných závad, 
jako chybějící podpis příjemce na příjmovém 
pokladním dokladu, nebo chybějící číslo šeku 
apod. byly účetní doklady shledány v pořádku. 
Zjištěné drobné závady byly odstraněny. Veškeré 
účetní doklady o hospodaření obce jsou 
k nahlédnutí  všem občanům na obecním úřadě 
v úředních hodinách. Do práce finančního 
a kontrolního výboru se iniciativně zapojila 
paní Petra Šaňková (bydlí v novostavbě na místě 
bývalého domu pana Kouby). Vzhledem k její 
kvalifikaci (pracuje jako účetní) souhlasilo 
zastupitelstvo s tím, aby byla stálou členkou 
finančního a kontrolního výboru za paní Vlastu 
Kostlánovou, která se členství ve výboru v tomto 
roce vzdala. 
■ Stěžejním bodem schůze byla informace 
o jednáních starostky a ing. Feixe s panem 
Vojáčkem o možnosti směny nemovitostí. Jednání 
vyústila v sepsání návrhu smlouvy o  budoucí 
směnné smlouvě mezi obcí a panem Petrem 
Vojáčkem, podle které by obec získala celý objekt  
čp. 16 výměnou za pozemek za obcí u silnice do 
Zlončic o výměře 2000 metrů čtverečních  
a složením částky dva miliony  Kč. Zastupitelé 
souhlasili s návrhem smlouvy a pověřili starostku 
k jejímu podpisu. Konečná směnná smlouva by 
měla být uzavřena do poloviny roku 2006. Pan Petr 
Vojáček v zásadě také s návrhem souhlasí, detaily 
budou upřesněny po jeho poradě s právníkem. 
Touto směnou by obec získala možnost mít opět 
sál a hospodu na původním místě na návsi.
  ■ Zastupitelstvo také schválilo zadání změny 

č. 1 územního plánu sídelního útvaru Máslovice  
na základě stanoviska nadřízeného orgánu 
územního plánování, kterým je odbor územního 
a stavebního řízení krajského úřadu. Jím je zadání 
změny doporučeno ke schválení a dalšímu řízení. 
■ Starostka sdělila, že byly zahájeny práce na 
obnově převoznického domku a sdělila, že se 
jí podařilo získat další dotaci od ministerstva 
místního hospodářství ve výši 900 tisíc Kč. 
Celkem tedy na převoznický domek obec získala 
1,8 mil. Kč. 
■ Dále informovala, že obecní úřad usiluje již od 
ukončení plynofikace o generální opravu hlavní 
ulice Pražské (zatím provedena pouze polovina 
vozovky a ne po celé délce). Po jednání, které 
proběhlo na žádost starostky na krajském úřadě 
s vedoucím odboru dopravy a ředitelem Správy 
a údržby silnic Mnichovo Hradiště, je reálná 
naděje, že ke generální opravě dojde ještě letos.
■ Také upozornila na termíny výměny občanských 
průkazů, které jsou vyvěšeny na vývěsní tabuli 
u autobusové zastávky. Neprovedení výměny by 
mohlo přinést držiteli již neplatného průkazu 
různé problémy při prokazování totožnosti, např. 
při přebírání důchodu. Na obecním úřadě jsou 
k dispozici formuláře žádosti o výměnu a obecní 
úřad pomůže podle potřeby  jednotlivým občanům 
výměnu usnadnit. 
■ Členem zastupitelstva ing. Feixem bylo 
upozorněno, že se vyskytují nejasnosti 
v povolování různých  stavebních úprav. Zásadně 
platí, že každá stavba, ať se týká úpravy domku 
nebo přilehlého terénu a hospodářského zázemí 
či plotu podléhá ohlášení na stavebním  úřadě 
prostřednictvím obecního úřadu a při tomto 
ohlášení také stavebník zjistí, zda ohlášení stačí 
a nebo zda musí mít ke stavbě stavební povolení. 
Podrobněji o této problematice píšeme dále.
■ V červnu bude vydlážděno okolí po levé straně 
hřiště pro mládež, aby se na hřiště nezanášelo 
bláto.

S T R U Č N Ě
Z  O B E C N Í H O  Ú Ř A D U
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Již minulý rok na podzim jsme si s paní Silvií Tichou 
řekly, že by bylo fajn zorganizovat na Máslovicích 
čarodějnice tak, jak tomu bývalo dřív – velká hranice 
s čarodějnicí, buřty, kytary, občerstvení, prostě vše, co 
k tomuto večeru patří. Taky jsme se rozhodly uspořádat 
dětské odpoledne pro děti. A tak jsme začaly na začátku 
dubna plánovat. O všem jsme se vždy dopředu poradily 
s paní starostkou a členy obecního zastupitelstva, kteří nám 
ve všem vyšli vstříc. 

O krásnou hranici se nám postarali pánové David 
Chadima, Petr Švitorka, František Tichý, Milan Voves 
ml., Michal a Lukáš Císařovi, Martin Špaček, Tomáš 
Litoš  a Jan Zuvač, za což bychom jim touto cestou rády 
ještě jednou poděkovaly. Dále bylo třeba upravit  pozemek 
okolo hřiště – o to se postarali fotbalisté spolu s panem 
Milanem Vovsem st. a panem Jaroslavem Filingerem, který 
zajistil odvoz odpadu. Na dětské odpoledne bylo třeba 
postavit velký stan, který nám zapůjčil náš obecní úřad 
a o postavení se postarali pánové Václav Fanta 
a Vítězslav Machačka. Rodině Benešových bychom rády 
poděkovaly za možnost postavit hranici na jejich pozemku. 
O občerstvení jsme se spolu s panem Františkem Tichým 
postaraly my.

O úspěšné dětské čarodějnické odpoledne se postarala 
paní Andrea Zikmundová za pomoci paní Jitky Bavorové 
a paní Hany Vovsové st. 

K odpolední pohodě zahrál a zazpíval pan Štamfest, 
jemuž fi nanční odměnu hradil obecní úřad. 

Dětské čarodějnické odpoledne a následný čarodějný 
večer navázal na každoroční čarodějnický nohejbalový 
turnaj, který se letos mimořádně vydařil a měl velmi 
hojnou účast včetně vzácné návštěvy vynikající herečky 
Květy Fialové a mámy všech strašidel malířky Vítězslavy 
Klimtové, které se potom ještě zúčastnily besedy v naší 
hospůdce.

Večer krásně hrály a zpívaly Máslovické drnkačky, počasí 
přálo a domů se to couralo až v brzkých ranních hodinách.

Ještě jednou bychom rády poděkovaly všem, kteří se 
aktivně podíleli na zajištění celého dne a samozřejmě 
i všem účastníkům, bez kterých by tento den nestál za nic. 
Doufáme, že příští rok se vydaří stejně jako ten letošní 

– takže  se těšíme za rok nashledanou!
Hana Vovsová, ml. a Silvie Tichá

Zastupitelstvo obce děkuje autorkám článku za jejich 
iniciativu v organizování zdařilého dne čarodějnic a také 
se těší na příští spolupráci. 

Při této příležitosti chceme vyjádřit dodatečně 
poděkování panu Stanislavovi Matějovskému za jeho 
vydatnou pomoc při masopustní zabijačce. Chceme tím 
napravit neúmyslné opomenutí jeho jména při hodnocení 
této akce v minulém čísle Zpravodaje.

NĚCO MÁLO O ČARODĚJNICÍCH

V poslední době byly zaznamenány u nás případy 
stavebních úprav a staveb bez ohlášení a bez stavebního 
povolení. Jsou to tzv. černé stavby. Dochází k tomu 
vesměs z neznalosti stavebního zákona, ale – jak známo 
– neznalost zákona neomlouvá a stavebník se vystavuje 
v takovém případě citelným sankcím ve formě pokuty ve 
výši deset až sto tisíc Kč a dále ve vážnějších případech 
povinnosti černou stavbu odstranit. 

U každé stavební akce není sice nutné stavební povolení, 
ale u drobných stavebních akcí stačí ohlášení stavebnímu 
úřadu prostřednictvím obecního úřadu. Týká se to např. 
drobných staveb o ploše do 16 m2 a výšky do 4,5 m, dále 
oplocení, stavebních úprav, kterými se nemění vzhled 

stavby a způsob jejího užívání a udržovacích prací na 
existující stavbě, které by  mohly ovlivnit stabilitu stavby, 
požární bezpečnost, vzhled a vliv na životní prostředí. 

Ohlášení musí být provedeno písemně ve dvojím 
provedení s jednoduchým náčrtkem. Ohlášené stavební 
práce může stavebník zahájit až po souhlasném vyjádření 
stavebního úřadu, jinak se vystavuje postihu výše 
uvedenými sankcemi. 

Všechny informace o stavebním řízení najdete 
v poslední novelizované verzi stavebního zákona z roku 
2004, nebo se můžete poradit na zdejším obecním úřadě 
nebo na stavebním úřadě v Klecanech. 

ing. Čeněk Feix  

NESTAVTE NA ČERNO
– JE TO  NEZÁKONNÉ A RISKANTNÍ 
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■

SOBOTA DNE 4. ČERVNA BUDE PATŘIT 
DĚTEM, ale nejenom jim.  Sportovní klub 
Máslovice pořádá Den dětí ve znamení sportu. 
Dopoledne od 9. do 13. hodiny budou hrát 
nohejbal společně muži i ženy, ale odpoledne od 
14 do 16,30 bude patřit sportovním hrám dětí. Od 
17. hodiny se opékají buřty a zahraje a zazpívá 
k tomu pan Štamfest. Občerstvení je zajištěno po 
celý den. 

■

V SOBOTU DNE 11. ČERVNA OPĚT 
SKOTAČÍME SE SKOTY na naší návsi. 
V programu od 14. do 18. hodiny vystoupí dudáci 
na skotské dudy, dále hudební skupina Fiannan 
a soubor Calledonian Club předvede ukázky 
skotských tanců a bude je zároveň učit. Budou 
také ukázky irských tanců, soutěž v hodu kládou, 
malování skotských motivů, občerstvení všeho 
druhu a všechno skončí taneční zábavou od 19. do 
24. hodiny, na které hrají Máslovické drnkačky. 

■

V NEDĚLI 12. ČERVNA OD 14 HODIN SE 
KONÁ VÍTÁNÍ NOVÝCH OBČÁNKŮ!  Pokud se 
nemýlíme, týká se to Nikolky Benešové, Milánka 
Zouly, Honzíka Hořánka, Klárky Mazourkové
z Dolu, Veroniky Horváthové a Františka 
Žeravy (vnuk J. Převorovského, nově přihlášený 
k trvalému pobytu). Profesionální fotograf bude 
vítání přítomen a zhotoví fotografie dle přání 
rodičů. 

■

Další akcí v červnu bude opět kurs PLETENÍ 
VÝROBKŮ Z PEDDIGU na obecním úřadě.  
Pátek 17. června  je vyhrazen pedagogům 
a pracovníkům muzeí, protože kurs je akreditovaný 

ministerstvem školství a účastníci mohou dostat 
osvědčení o absolvování kursu jako součásti 
jejich dalšího vzdělávání.  V sobotu a v neděli 
jsou kursy pro širší veřejnost (dospělé a děti od 
9 let).V sobotu 18. června se kurs koná od 9,30 
do 13 hod. pro začátečníky a od 14 do 18 hod. 
pro mírně pokročilé. V neděli 19. června od 
9,30 do 12 hod. pro začátečníky a od 12,30 do 
16 hod. pro mírně pokročilé. Kursovné je 170 
Kč, pro občany Máslovic 150 Kč, pro účastníky 
předchozích kursů a děti do15 let 140 Kč. Kromě 
kursovného se  hradí  spotřebovaný materiál (asi 
80 – 200 Kč, dle velikosti a druhu vyrobených 
výrobků). Doporučuji přihlásit se předem, 
abychom Vám mohli rezervovat místo, na tel.: 
220940235, 603431148 nebo vhozením přihlášky 
do schránky na obecním úřadě nebo osobně u 
V.Sýkorové.

■

V muzeu stále probíhá i v červnu VÝSTAVA 
KOŠÍKÁŘSKÝCH VÝROBKŮ (zapůjčených 
převážně z Městského muzea v Čelákovicích), která 
je od konce dubna doplněna čarodějnicemi všeho 
druhu. Čarodějnice vyrobily  a nakreslily děti ze 
základní školy Klecany a jejich prodejem (jednotná 
cena 50,- Kč) si chtějí vydělat na adopci jejich 
chudého vrstevníka z Indie a umožnit mu vzdělání 
placením školného, které činí  4900,- Kč za rok. 
Zatím se již prodejem čarodějnic v muzeu vybralo 
od našich občanů a dalších návštěvníků  2200,- Kč 
a doufáme, že tento ušlechtilý záměr dětí klecanské 
školy, mezi nimiž jsou i naše děti, najde podporu i 
mezi dalšími přispěvateli. 

■

Mateřská škola pořádá zájezd do ZOO v pondělí 
6. června a zve naše seniorky a seniory k účasti. 
Odjezd v 9 hodin od MŠ. Příjezd cca ve 12 hodin. 
Cena 120 Kč (60 Kč jízdné a 60 Kč vstupné).

S P O L E Č E N S K É  A K C E
V  M Ě S Í C I  Č E R V N U
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Záběry z dubnových společenských akcí obsahuje první díl videokroniky obce. Jsou v něm nahrány záběry z kurzu 
pletení výrobků z peddiga, z Máslovické šlápoty a stloukání másla a dne čarodějnic. Videokronika je nahrána na 
DVD a stojí 150,- Kč. Zájemci si ji mohou objednat na obecním úřadě. Další díly zachytí akce plánované na červen, 
posvícenské vinobraní v září (10.9.) a další akce v průběhu roku.   

Společenská kronika   

V dnešní společenské kronice patří naše blahopřání k životnímu jubileu jen vysloveně dámské společnosti. 

Nejprve blahopřejeme dodatečně  člence obecního zastupitelstva paní Pavle Černé, 

která oslavila 7. května své pětapadesátiny. 

Červnovou skupinu jubilantek zahajuje paní Eva Hrušková, která bude slavit rovněž pětapadesátiny 8. června, 

za ní následuje 14. června o pět let starší paní Milena Řenčová 

a 18. června o dalších pět let starší paní Jana Homérová. 

Všem našim jubilantkám přejeme do dalšího života mnoho zdraví, spokojenosti a životní pohody. 

 

Panu Petru Vojáčkovi blahopřejeme k získání prvních míst v závodech automobilů do vrchu 

ve Španělsku a Portugalsku.

Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích děje, co se vám líbí nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo s čím nesouhlasíte 
a nebo napište, co byste chtěli vědět, o čem by se mělo také psát. 

Uzávěrka příštího čísla je 20.8. 2005. Příspěvky můžete předávat do schránky obecního úřadu nebo p. Chalupnému 
či posílat mailem na adresu: ou@maslovice.cz

Na vědomost se dává….
Vydává Obecní úřad Máslovice, rediguje ing. Vladimír Chalupný, titulní list kreslil Michal Morovian. Registrováno na Ministerstvu kultury 

ČR pod číslem MK ČR E 12702. Vychází šestkrát do roka. Uzávěrka tohoto čísla 31. 5. 2005. Sazba Daniela Kramerová. Uveřejněné příspěvky 
nevyjadřují vždy názor obecního úřadu.

Střední odborná škola ve Štětí nabídla našemu obecnímu úřadu uspořádat počítačové kursy (např. Word, Excel, 
grafi cké programy, internet) pro 7 – 8 osob v jednom kursu (začátečníky i pokročilé). Kursy jsou zdarma, každý si 
hradí pouze dopravu (lze domluvit společně dvěma auty). Mohou se konat pouze ve všední dny od poloviny června do 
září. Zájemci o kursy se mohou přihlásit na obecním úřadě v úterý 7.6. v 19 hod., kde se dozví podrobnější informace. 

INSERCE 
Od počátku července nabízím rané brambory. 
Dále přijímám záznamy na dodání okurek nakládaček.   
V. Chalupný, tel.:220940484

VIDEOKRONIKA O SPOLEČENSKÉM ŽIVOTĚ V OBCI 

NABÍDKA POČÍTAČOVÝCH KURSŮ ZDARMA
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